
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 25. september 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 420
Mener ministeren, at teleforliget fra 1999 har været med til at fremme investe-
ringerne i den danske telesektor, eller er det ministerens vurdering, at der kan
være en sammenhæng mellem teleforliget og det konstante fald i teleinveste-
ringerne, som er dokumenteret i Erhvervsstyrelsens rapport "Økonomiske
Nøgletal for Telebranchen 2013"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette
Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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